
证书编号：ISC-Q-2024-3752

兹 证 明

河北泰克密封件有限公司

统一社会信用代码：91130928MA0A0KAG5N
注册地址：吴桥县安陵镇卫生院对过 邮编: 061805
经营地址：吴桥县安陵镇卫生院对过 邮编: 061805

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015标准要求
认证范围：

塑料密封制品（格来圈、斯特封、支承环、丫型圈、防尘圈及矿用密
封圈）的生产(需资质许可除外)

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2024年 04月 25日
有效期至：2027年 04月 24日

证书二维码

质量管理体系认证证书



Registration No. ISC-Q-2024-3752

This is to certify that

Hebei Taike Sealing Parts Co., Ltd

The social credit code：91130928MA0A0KAG5N

Registered Address: Across from Anling Town Health Center in Wuqiao County

Audit Address: Across from Anling Town Health Center in Wuqiao County

Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

This certificate covers the following scope of

The production of plastic sealing products (such as Gree rings, Stuart seals, support rings, Y-rings, dust rings,
and mining sealing rings) (excluding those requiring qualification permits)

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision
and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date：2024-04-25

Expiration Date: 2027-04-24

Cert code

Quality Management System Certificate


